
IDROTTSSNACKET 
Med Elsie Antonsson



Vad väckte intervjun för
tankar?



Hur kan ni anpassa eran förening för att den ska kunna vara tillgänglig för så många
som möjligt?

Vilka möjligheter har ni?

Vilka utmaningar/ hinder ser ni? 

Vilka förutsättningar är viktiga för just eran förening? 


